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Zápisnica OZ č. 8/2018 
z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, ktoré sa konalo 

29. októbra 2018, t.j. v  pondelok o 18.00 hodine na OcÚ Vlčkovce 

 

 
Prítomní: 8 poslancov z  celkového  počtu 9, hlavný kontrolór obce, zapisovateľka (viď. prezenčná listina) 

 

Neprítomní :   Ing. M. Bilčíková ( do 18.50 hod.), Bc. D. Kvetanová 

 

Overovatelia + návrhová komisia :  Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran 

 

Program:  
 

  1.Otvorenie zasadnutia 

  2.Určenie overovateľov a voľba návrhovej komisie  

  3.Schválenie programu zasadnutia 

  4.Kontrola plnenia uznesení 

  5.Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Vlčkovce v šk. roku 2017/2018 

  6.Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

  7.Rozpočtové opatrenia 

  8.Schválenie  žiadosti o odkúpenie pozemkov 

  9.Žiadosti 

 10.Informácie, rôzne  

 11.Diskusia 

  12. Záver 

 
      

 

1. Otvorenie  
 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Ivan Dobrovodský. Na úvod privítal všetkých prítomných, 

skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je uznášaniaschopné. 

 

 

2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie 
 

Za navrhovateľov a overovateľov zápisnice starosta obce navrhol  Mgr. Marek Kráľovič a Ing. Ľuboša Šurana 

  

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 5 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 2 ( Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 
 

Ing. Ivan Dobrovodský, starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia. K navrhnutému programu 

neboli poslancami OZ navrhnuté žiadne zmeny.  

 
 

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
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4. Kontrola plnenia uznesení 
 

Starosta obce vykonal vyhodnotenie plnenia uznesení prijatých na zasadnutiach OZ dňa 10.9.2018 a 1.10.2018, 

s ktorými oboznámil poslancov OZ. Uznesenia zo zasadnutí OZ Vlčkovce boli splnené., resp. sa priebežne plnia. 

Vyhodnotenie plnenia uznesení z  predchádzajúcich zasadnutí OZ je prílohou zápisnice.  

 

 

 
UZNESENIE č. 34/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

berie na vedomie 

vyhodnotenie plnenia uznesení zo zasadnutí OZ Vlčkovce dňa 10.9.2018 a 1.10.2018.  

 

 

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                Mgr. M. Kráľovič,   Ing. Ľ. Šuran,  ) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
 

 
 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s Materskou školou Vlčkovce v šk. roku 

2017/2018 
 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce predložila v súlade so zákonom č. 596/2003 Zb. o štátnej správe v školstve a v 

školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov na tunajší Obecný úrad žiadosť o schválenie 

dokumentov – Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy v šk. 

roku 2017-2018, vypracovaná bývalou riaditeľkou školy a Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach materskej školy v školskom roku 2017/2018 vypracovaná Ivanou Hlavnovou. Na 

základe § 5 zákona č. 596/2003 o štátnej správe v školstve a školskej samospráve riaditeľ školy predkladá 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti zriaďovateľovi na schválenie a rade školy na vyjadrenie. Rada 

školy pri ZŠ s MŠ Vlčkovce uvedené správy prerokovala na svojom zasadnutí dňa 15.10.2018. Členovia 

Rady školy vzali uvedené materiály na vedomie. Na zasadnutie OZ bola prizvaná riaditeľka ZŠ s MŠ 

Vlčkovce, Mgr. Viera Kráľovičová, ktorá o obsahu správy informovala prítomných.  Zároveň informovala 

o svojich postrehoch počas prvého mesiaca jej pôsobenia. Podľa jej názoru by bolo vhodné zvýšiť mesačný  

príspevok za dieťa v MŠ a príspevok za dieťa v školskom klube, nakoľko sú  dlhodobo neupravované a pri 

porovnaní s okolitými obcami najnižšie. Ďalším návrhom bolo zavedenie poplatku pri zápise prvákov, 

z ktorého by sa komplexne riešil nákup školských pomôcok a potrieb pre prvákov. Zároveň požiadala 

o zriadenie miestnosti v podkroví školy , ktorá bude slúžiť ako registratúrne stredisko. 

Kapacita MŠ vi Vlčkovciach je  naplnená , pričom v súčasnom období navštevuje MŠ 58 detí. Po 

rekonštrukcii priestorov je možné obsadiť MŠ – 60 deťmi. , škola je dimenzovaná taktiež na 60 žiakov. 

Kapacita školskej jedálne je dostačujúca, v súčasnosti sa varí približne 150 obedov. V posledných rokoch sa 

poplatok pri zápise nevyberal, nakoľko  nákup pomôcok bol riešený sponzorsky starostom obce, na základe 

požiadaviek  školy.  Priestor na registratúrne stredisko bol vybudovaný v podkroví školy , momentálne sú 

tam dajú využívať dve miestnosti, len je potrebné zreorganizovať terajšie  využitie daných priestorov. 

V prípade požiadavky zo strany školy , bude potrebné úpravu daných poplatkov riešiť dodatkom k platnému 

VZN 3/2011. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica OZ č. 8/2018  z 29.10.2018 3 

UZNESENIE č. 35/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 

 
 
Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti,  ich výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ vo Vlčkovciach v šk. roku 

2017/2018. 
   
 

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič,   Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
 

 

6. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
 

Na základe plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2018 vykonala.  p. Mária Morvayová – hl. kontrolórka 

obce  kontrolu č.9/2018- kontrola zákonného zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr Základnej školy 

s materskou školou a dodržiavanie záväzných platných právnych predpisov v uvedenej oblasti za rok 2017, 

s ktorou oboznámila prítomných.  Záznam o výsledku vykonanej kontroly  je prílohou zápisnice. 

 

 
UZNESENIE č. 36/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

     

     berie na vedomie 

     správu o vykonanej  kontrole hlavnou kontrolórkou obce Vlčkovce č.9/2018. 

 
 

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (, T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
 

 

7.Rozpočtové opatrenia 
Ekonómka obce p. M. Hermanská vypracovala návrh  rozpočtového opatrenia č.12/2018 na zmenu rozpočtu 

ktorým je rozpočtový presun výdavkov v rámci schváleného rozpočtu obce do výšky 3000, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a výdavky. Rozpočtové opatrenie je prílohou zápisnice 

 

 

UZNESENIE č. 37/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

      
      berie na vedomie 

     rozpočtové opatrenie na zmenu rozpočtu č.12/2018. 
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Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 
   

8. Odpredaj pozemkov v „ Záhumenskej ulici“ 
 

Na základe žiadosti manželov Kráľovičových a p. Tomáša Mercela s p. Anastáziou Mercelovou, o odkúpenie 

pozemku do osobného užívania, p.č.349/4, ktorý sa nachádza  pred ich rodinnými domami,  bolo zistené, že  

uvedené je vhodné riešiť  vypracovaním GP na rozdelenie pozemku pre každého so žiadateľov Pre potreby 

vysporiadania  bol vypracovaný spoločný geometrický plán na rozdelenie pozemku p.č. 394/4. Pozemok je 

na zastavaných plochách jednotlivých nehnuteľností v dlhodobom užívaní, čím vzniká v súlade s 

ustanovením § 9a, ods. 8, písm. b) zákona č. 138/1991 o majetku obcí v platnom znení,  prípad hodný 

osobitného zreteľa.  Náklady na geometrický plán, zmluvu a vklad do katastra budú znášať kupujúci.   
 

 

UZNESENIE č. 38/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

     

a) berie na vedomie žiadosti o odkúpenie pozemkov a to:  

 

- žiadosť p. Vladislava Kráľoviča a manželky p. Evy Kráľovičovej, obaja bytom Vlčkovce 130, o odpredaj 

pozemku: parcela registra „C“ p. č. 349/44 o výmere 24 m2, druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria,  

 

- žiadosť p. Tomáša Mercela a p. Anastázie Mercelovej, obaja bytom Vlčkovce 131, o odpredaj pozemku: 

parcela registra „C“ p. č. 349/45 o výmere 20 m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

  

ktoré pozemky boli geometrickým plánom č. 10-9/2018 vyhotoveným Petrom Bašom, Križovany nad 

Dudváhom č. 568., IČO: 41 975 740, úradne overeným:  dňa 9.10.2018, pod č. 1559/2018  Ing. Ľudmilou 

Rábarovou,  odčlenené od pôvodného pozemku: parcela  registra „C“ parc. č. 349/4, druh zastavané plochy 

a nádvoria, výmera 56 m2, zapísaného na liste vlastníctva č. 655, vedeného Okresným úradom Trnava, 

katastrálnym odborom pre katastrálne územie Vlčkovce, obec Vlčkovce, okres Trnava. 

 

 

b) schvaľuje predaj pozemkov vo vlastníctve obce Vlčkovce v zmysle zákonnej výnimky podľa § 9a ods. 8 

písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nakoľko pozemky sú 

zastavané stavbou vo vlastníctve žiadateľov vrátane priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením a využitím 

tvorí neoddeliteľný celok so stavbou a to: 

 

- odpredaj pozemku parcela registra „C“ p. č. 349/44 o výmere 24 m2,  druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria, p. Vladislavovi Kráľovičovi a manželke p.  Eve Kráľovičovej rod. Filovej, bytom Vlčkovce 

 130, do bezpodielového vlastníctva manželov, t.j. v podiele 1/1,  

  

-  odpredaj pozemku parcela registra „C“ p. č. 349/45 o výmere 20 m2, druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria, p. Tomášovi Mercelovi a p. Anastázii Mercelovej rod. Šurinovej bytom Vlčkovce 131, do 

podielového spoluvlastníctva každému v podiele 1/2,  

 

ktoré pozemky boli geometrickým plánom č. 10-9/2018 vyhotoveným Petrom Bašom, Križovany nad 

Dudváhom č. 568., IČO: 41 975 740, úradne overeným: :  dňa 9.10.2018, pod č. 1559/2018  Ing. Ľudmilou 

Rábarovou,  odčlenené z pôvodného pozemku: parcela  registra „C“ parc. č. 349/4, druh zastavané plochy a 

nádvoria, výmera 56 m2, zapísaného na liste vlastníctva č. 655, vedeného Okresným úradom Trnava, 

katastrálnym odborom pre katastrálne územie Vlčkovce, obec Vlčkovce, okres Trnava 

 

za cenu 1,66€ za m2, pričom náklady na geometrický plán, zmluvu a vklad do katastra budú znášať kupujúci.  
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c) poveruje 

 

starostu obce podpísaním  Kúpnych zmlúv o odpredaji pozemku medzi obcou Vlčkovce a žiadateľmi 
 

 

Hlasovanie : Prítomní: 7 

 Za: 7 (T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 

  9. Žiadosti 
 
Žiadosť zariadenia pre seniorov Križovany nad Dudváhom 

Zariadenie pre seniorov v Križovanoch nad Dudváhom sa obrátilo na obec so žiadosťou o poskytnutie finančného 

príspevku na spestrenie Vianočných sviatkov pre obyvateľov zariadenia, medzi ktorými sú aj občania obce 

Vlčkovce. Uznesením OZ Vlčkovce č. 69/2007 bol schválený príspevok pre Zariadenie pre seniorov vo výške 

30,00 EUR na osobu, ktorá je z obce Vlčkovce. V súčasnosti sú v zariadení 4 občania z Vlčkoviec. 

 

Žiadosť o prenájom obecných bytov 

Na základe VZN č.1/2014 boli obci doručené žiadosti o predĺženie nájmu obecných bytov od nájomcov 

z bytov na I. poschodí ( Štefunková, Benci). Nájom je potrebné každoročne predlžovať uznesením OZ a to 

na dobu 1 roka. Nájomcovia na prízemí majú zmluvy platné od mája 2018, takže žiadosti budú aktuálne  na 

jar budúceho roku. 

 

Počas prerokovania tohto bodu ( o 18.50 hod.) sa na rokovanie OZ Vlčkovce dostavila poslankyňa OZ Ing. 

Mária Bilčíková. 

 
 

UZNESENIE č. 39/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

    Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

 

a)  schvaľuje 

    na základe žiadosti o predĺženie prenájmu obecných bytov v bytovom dome Vlčkovce č.68 nájomcov   
   jednotlivých  bytov - p. Natáliu Štefunkovú, bytom Vlčkovce 42 – byt B1 (3A) v BD č.68 a p. Vincenta Benciho  

  ml. bytom Vlčkovce 269  s p. Katarínu Lamošovú, bytom Dončova 21,034 01 Ružomberok,– byt B2 (3B) BD č.68, 

 
   b) poveruje 

   starostu obce podpísaním dodatkov k nájomným  zmluvám v zmysle podmienok VZN č.1/2014  o nakladaní  

  s obecnými bytmi vo vlastníctve obce pre občanov na území obce Vlčkovce. 

 

Hlasovanie : Prítomní: 8 

 Za: 8 (Ing. M.  Bilčíková, T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, ,  Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 

 
Žiadosť o preloženie stĺpa VO 

Starosta obce informoval o žiadosti P. Slovákovej, ako majiteľky pozemku p.č.408/6. Uvedený stĺp Vo bol na 

pozemku postavený v čase keď jeho vlastníkom bola spoločnosť Cukop. Starosta obce vykonal obhliadku a dal 

pripraviť cenovú kalkuláciu na preloženie. Uvedené je však vhodné realizovať  v čase, keď bude výstavba 

plánovaných 4 RD spoločnosťou Papillastav, s.r.o., ktorá bude riešiť v danom úseku osadenie VO . 
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10. Informácie, rôzne   

 

Návrh odmeny pre hlavného kontrolóra obce 
 

Starosta obce navrhol hlavnej kontrolórke obce p. Márii Morvayovej v súlade s ustanovením   § 18c ods. 5 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení za jej činnosť počas roka 2018 odmenu vo výške 30 % z ročného platu 

kontrolóra obce Vlčkovce. 

 

UZNESENIE č.40/2018  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

odmenu  hlavnej kontrolórke obce p. Márii Morvayovej vo  výške  30% z ročného platu za rok 2018. 
 

 
 

Hlasovanie : Prítomní: 8 

 Za: 8 (Ing. M.  Bilčíková, T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
 

 

 Návrh mimoriadnych odmien poslancom Obecného zastupiteľstva 
 

Starosta obce navrhol nevyčerpané finančné prostriedky určené na odmeny pre poslancov OZ prerozdeliť na 

mimoriadne odmeny poslancom OZ za účasť na pracovných poradách a celkovú činnosť pri zabezpečovaní 

kultúrnych a športových akcií počas roka 2018. 

 

UZNESENIE č. 41/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 29.10.2018 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

mimoriadne odmeny poslancom Obecného zastupiteľstva Vlčkovce vo výške  rozdielu medzi rozpočtom  a 

skutočne čerpanými prostriedkami v rozpočte na položke odmeny poslancom v roku 2018. 
 

 
 
 

Hlasovanie : Prítomní: 8 

 Za: 8 (Ing. M.  Bilčíková, T. Bočko, Ing. S. Černý, P. Dano, M. Falath, V. Kollár,  

                                                 Mgr. M. Kráľovič, Ing. Ľ. Šuran) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 
 

Zberný dvor Vlčkovce 
Kolaudácia stavebnej časti zberného dvora Vlčkovce  bola na začiatku októbra, v druhej polovici októbra bola 
vykonaná obhliadka pracovníkmi odboru životného prostredia, na základe ktorej bolo obci vydané rozhodnutie o 
povolení na prevádzku ZD. , Obec v súčasnom období pripravuje otvorenie ZD.. Podmienky na využitie ZD budú 
zverejnené na webovej stránke obce , úradnej tabuli a formou letákov budú distribuované do jednotlivých 
domácností v obci. Starosta zároveň informoval  o rokovaní so spoločnosťou FCC Trnava, ktorá pre obec 
zabezpečuje zber komunálneho aj separovaných odpadov. Na základe nového zákona o odpadoch príde 
v nasledujúcich rokoch k zvýšeniu poplatku pre obce za  skládkovanie a uloženie odpadov, a to podľa toho koľko 
percent vyseparovaných zložiek jednotlivých odpadov obec v predchádzajúcom roku dosiahne. V súčasnom 
období je naša obec v rozpätí 10-20% , takže nárast ceny je pre rok 2019 zo 6€ na 12€ za tonu uloženého odpadu. 
V tejto súvislosti boli prítomní informovaní, že na zberný dvor budú umiestnené aj kontajnery na zber šatstva 
a kontajnery na papier. Občania budú môcť papier odovzdávať aj v škole. 
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Prístavba  garáže DHZO a spevnenej plochy 

Termín na ukončenie prístavby garáže pre DHZO bol koniec októbra, z dôvodu meškania dodávky opláštenia  

budú práce ukončené do konca decembra 2018. Súbežne s touto prístavbou sa realizuje výstavba spevnenej 

plochy, ktorá bude slúžiť ako parkovisko. 

 

Odhalenie pamätnej dosky 

Pri príležitosti 100. výročia ukončenia I. svetovej vojny bude v obci pri soche pred miestnym kostolom osadená 

pamätná tabuľa padlým v tejto vojne. Slávnostné odhalenie bude v nedeľu 11. novembra po svätej omši. 

 

Plánované akcie v obci 

Starosta informoval o podujatiach ktoré sa budú konať v mesiaci  december  a požiadal poslancov o aktívnu 

účasť. 

17.11.- Obecná zabíjačka ( organizuje DHZO) 
5.12.- Mikuláš 
8.12.-  Vianočné trhy, Vianočný vidiecky dom a Betlehem 
16.12.- Posedenie pre dôchodcov 
Občanom nad 70 rokov budú odovzdané poukážky v hodnote 10 Eur na nákup v miestnych potravinách. 

Na 31.12.2018 je naplánovaný III. ročník Silvestrovského behu pre zdravie. 

 

 

11. Diskusia 

Ing. Černý- sa informoval, či je možné do školy nosiť aj kartóny, kedy sa predpokladá ustanovujúce zasadnutie  

OZ, požiadal o zaslanie doplneného návrhu rozpočtu a chcel informácie ohľadom stretnutia starostu  

s predstaviteľmi FM. 

V škole sa prioritne odoberá papier ( časopisy, noviny), ale ak občania priniesli aj kartóny, ktoré boli samozrejme  

rozrezané , resp. rozložené, bolo im umožnené aby ich tam odovzdali. Papier sa tam ukladá do jednej miestnosti   

vo dvore školy, pričom po naplnení kapacity sa objedná kontajner do ktorého sa vyzbieraný papier naplní 

a odvezie 

Predpoklad termínu pre ustanovujúce zasadnutie OZ je 3.12.2018. Návrh rozpočtu ktorý bol poslancom zaslaný 

bude ekonómkou obce upravený o pripomienky a návrhy, rozpočet bude v zmysle zákona zverejnený, bude  

zaslaný poslancom OZ a bude pred schvaľovaným prerokovaný na porade poslancov OZ 

Stretnutie starostu obce s riaditeľom FM sa konalo po rokovaní s dánskymi majiteľmi, ktorí prezentovali dve 

hlavné aktivity. Jednou je vybudovanie obslužnej komunikácie z farmy mimo zastavané územie obce a druhým  

radikálne zníženie, resp. odstránenie nežiadúceho zápachu. Odstránenie zápachu má byť riešené vybudovaním  

tzv. tankov- zásobníkov hnojovice, ktorú by priamo z farmy vozili do týchto tankov. Jednalo by sa o tri tanky,  

pričom v katastri obce- mimo zastavanej časti( oblasť na rozmedzí katastra Vlčkovce- Horný Čepeň) by bol jeden  

a ďalšie dva sú úplne mimo kataster našej obce. Hnojovica by sa týmto vôbec neskladovala na farme, ale bola by  

odvážaná preč cisternami, po rýchlostnej ceste R1, čím by sa aj znížil prejazd ťažkej techniky cez  

obec. Uvedené však môžu riešiť po vydaní príslušných povolení, pričom si to vyžiada aj zmenu v ÚPND  

dotknutých obcí. V súčasnom období je rekonštruovaná lagúna na farme Vlčkovce, ktorej čistenie a odvoz  

nazhromaždeného kalu spôsobuje zápach, ktorý sa v minulom týždni vyskytoval v obci. 

 

M. Falath-či je možné upraviť otváracie hodiny na zbernom dvore. 

Prevádzkový poriadok ZD sa pripravoval po vzore okolitých obcí, ktoré už zberný dvor prevádzkujú, otváracie  

hodiny sú stanovené počas stredy a soboty.  Zmeny prevádzkového poriadku je vhodné robiť po vyhodnotení   

prevádzky , napr. po uplynutí roka. 

 

Ing. M. Bilčíková, V. Kollár-Vyjadrili poďakovanie za účasť na akcii- Posedenie pre seniorov. Skonštatovali  

nárast  seniorov, ktorí sa akcie zúčastnili. P. Bilčíková oznámila, že kultúrna komisia sa zíde za účelom prípravy  

zápisu udalostí do kroniky obce za rok 2017. 

 

T. Bočko- požiadal o informáciu o oprave MK- odstránenie závady v rámci záručnej doby. Na mieste bola 

vykonaná obhliadka za účasti starostu obce a dodávateľa prác. Závada bude odstránená v rámci záruky, najneskôr 

v jarných mesiacoch 2019. 

 

P. Dano- požiadal p. Bočka o upresnenie miesta konania tzv. Obecnej zabíjačky, v prípade ak by sa mala konať 

v priestoroch ihriska vo Vlčkovciach, z dôvodu zladenia termínu a možných iných akcii v tomto areáli. 

 

Mgr. M. Kráľovič- informoval, že preveril možné alternatívy na nové oplotenie cintorína a požiadal 

o zrevidovanie Vlčkovského občasníka, úpravu grafiky a zvážiť možnosť jeho vydávania farebne. V prípade 

potreby bude potrebné vyčleniť prostriedky z rozpočtu obce. 
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M. Morvayová- upozornila na novú legislatívu, ktorou je odmetanie snehu na chodníkoch v obci. Obec o danej 

novela zákona vie, v prípade snehovej pokrývky na chodníkoch bude toto s časti riešené  odstraňovaním snehovej 

pokrývky  zamestnancami obce. Chodník je možné čistiť iba tam, kde to nebude znemožnené odparkovanými 

vozidlami( Papučková, Záhumenská ul.) Zároveň starosta informoval o podanej žiadosti o dotáciu  z Envirofondu, 

na nákup čistiaceho vozidla. 

 

P. Repiský- požiadal o informáciu, či bude regulovaná možnosť vývozu DSO na zberný dvor a zároveň sa 

informoval, či obec pripravuje zmenu poplatkov za KO a DSO v súvislosti s novelou zákona o odpadoch smerom 

k podnikateľom v obci, t.j. tých ktorý platia poplatok za tzv. miesta. (  stanovenie koeficientu). 

V prípade vývozu DSO na zberný dvor, bude toto regulované a je stanovené v prevádzkovom poriadku na 1m3 na 

domácnosť a rok. V prípade ak občan robí rekonštrukciu, resp. drobnú stavbu a stavebné úpravy , je potrebné , 

aby si vývoz takto vzniknutého odpadu riešil individuálne. Na ZD bude zavedený systém evidencie DSO, t.j. – 

občan odovzdá odpad, bude mu vyrubený poplatok vo výške 0,05 €/ kg, uvedené sa zapíše a následne sa bude 

hradiť na OcÚ. O všetkých podrobnostiach ohľadom ZD budú občania informovaní, do ich domácnosti budú  

rozdané letáky s informáciami. Ohľadom poplatku za KO a DSO bude obec pripravovať dodatok v VZN, nakoľko 

poplatok je potrebné upraviť, poplatok sa týka fyzických osôb. 

 

P. Pribilová-požiadala o možnosť poskytnúť priestorov na zriadenie tzv.“ Materského klubu“. 

V obci sú dostupné len priestory pod zdravotným strediskom, ktoré je možné  na uvedené vyčleniť. V uvedenej 

veci je zo strany žiadateľov potrebné predložiť žiadosť, so stanoveným pevných pravidiel prevádzkovania 

a stanovenia zodpovednosti zo strany žiadateľov. 

 

p. Šprochová- informovala sa , či kontajnery na papier  zostanú v lokalite „ Majír“. V uvedenej lokalite, t.j. pri 

bytovej zástavbe zostanú umiestnené kontajnery na papier, v rámci separovaného zberu. 

 

P. Bohunický- informoval o voľnom pohybe psa, ktorý ho ohrozoval  na jeho pozemku, pričom mu je známy 

majiteľ psa. V uvedenom prípade je vždy potrebné kontaktovať políciu, pričom následne bude majiteľ riešený 

obcou v rámci priestupkového konania, pričom mu môže byť uložená pokuta do výšky 165,-Eur. 

 

 

12. Záver 
 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta obce Ing. Ivan Dobrovodský poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Vo Vlčkovciach, 29.10.2018 

 

Overovatelia: 

 

 Mgr. Marek Kráľovič   ___________________ 

 

 

 Ing. Ľuboš Šuran ___________________ 

 

Zapísala: 

 

Zdenka Štefunková ___________________                      

     

 

  

 

                                                                                                                                 Ing. Ivan Dobrovodský 

                                                                                                                                           starosta obce 


